

(本通告已發出 eClass 電子版通告，敬請 貴家長於閣下智能電話上細閱通告內容及簽署。)
*由 2018 年 1 月 22 日起，本校將停止使用紙本形式的家長通告，敬希垂注。

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學通告

IC/SC/88/17-18

敬啓者：

申請「自行分配中一學位」簡介會

爲配合教育局有關自行分配中一學位申請，本校特定於十二月十四日(星期四) 舉行「自行分配中一學位」簡介會。詳情如下：

日期	二零一七年十二月十四日(星期四)
時間	下午三時十五分至五時正
地點	本校一樓會議室
簡介會內容	a) 「自行分配中一學位」簡介及申請辦法 b) 與班主任老師面談

請填妥下開回條，於十二月八日(五)交回班主任，以便安排。如有查詢，請致電予 2320-1300 謝詠竹主任。

此致
貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長  謹啓
(石志端)

二零一七年十二月七日

註：1. 所有六年級學生須於十二月十四日(四)留校出席升中講座。

2. 升中講座完畢後沒有校巴服務提供
(負責人：謝詠竹主任)



申請「自行分配中一學位」簡介會 回 條

IC/SC/88C/17-18

(請於 8/12/2017 前交回班主任)

敬啓者： 來函 IC/SC/88C/17-18 號通告，有關 貴校舉辦申請「自行分配中一學位」簡介會事項經已獲悉。 本人將 ※ 參加 / 不參加 是次簡介會。

此覆
伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

學生姓名	
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	

註：*請刪去不適用者

(Please note that eClass Parent Notice is available. Please read the notice and sign it on your mobile device.)
*The school will **STOP** using **PAPER NOTICE** from 22/01/2018 onwards.

Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Notice

IC/SC/88/17-18
7 December, 2017

Dear Parents,

Briefing Session on Secondary One Discretionary Places (DP)

You are cordially invited to attend our Briefing Session on S1 Discretionary Places held on 14 December, 2017. The aim of the briefing session is to familiarize parents of Primary 6 students with the procedure of applying S1 Discretionary Places.

Details of the briefing session are as follows:

Date	:	14 December, 2017(Thursday)
Time	:	15:15–17:00
Venue	:	1/F School Hall
Programme	:	1. Introduction of the application for Secondary One Discretionary Places 2. Discussion with Class Teachers

Please complete and return the reply slip to the class teacher on 8 December, 2017. We look forward to seeing you in the briefing session. Should you have any enquiries, please contact Ms Tse Wing Chuk at 2320-1300 at your convenience.

Yours faithfully,



(Salim Sekena, Principal)

Remarks: 1. All P.6 students need to attend the Briefing Session.
2. No school bus service will be provided after the Briefing Session.

(Person-in-charge for this notice: Ms Tse Wing Chuk)



Briefing Session on Secondary One Discretionary Places (DP)

IC/SC/88/17-18

Reply Slip

(Please reply on 8/12/2017)

Dear Principal,

I acknowledge receipt of your school notice No.IC/SC/88/17-18 regarding the **Briefing Session on S1 Discretionary Places (DP)**.

I * **WILL / WILL NOT** attend the Briefing Session on S1 Discretionary Places (DP) .

Note : *Please delete as appropriate.

Student's name	
Class	
Parent's name	
Parent's signature	
Contact number	
Date	